
Vážení spoluobčania.

ani sme sa nenazdali a už tu 
máme opäť čas Vianoc, čas, keď 
si spoločne sadáme za slávnost-
ne prestretý stôl, stretávame sa 
s príbuznými, spomíname na chví-
le prežité v tomto roku, spomína-
me na tých, ktorí už nie sú medzi 
nami... Vianoce sú pre každého 
z nás sviatkami tradícii, očakáva-
ní, prekvapení, lásky a potešenia, 
ale podstata Vianoc je predovšet-
kým o rodine, ktorá si dnes sadá 
k štedrovečernému stolu a uve-
domuje si svoju spolupatričnosť 
a silu rodinného puta. 

Prežívanie týchto sviatkov s po-
stojom viery je základným pilie-
rom každého kresťana, lebo iba 
vtedy majú pre nás pôvodný zmy-
sel a hodnotu. Nepovažujme ich 
za nejakú rozprávku, mýtus, le-
gendu, či za príjemné romantické 
chvíle, nech je pre vás Betlehem 
a v jasličkách narodený Ježiš Kris-
tus posolstvom prejavu lásky Boha 
k človeku. Nech ozajstná hodnota 
tejto lásky sa objaví aj vo vašich 
domácnostiach, vo vašich životoch 
a vo vašom správaní nielen cez 
vianočné sviatky, ale počas celého 
nasledujúceho roka. 

Vianoce sú hlavne o láskavosti 
a spolupatričnosti nás ľudí, naj-
vhodnejší čas kedy si človek môže 
uvedomiť, že k životu nepotrebuje 
len peniaze a hmotné statky, ale 
hlavne porozumenie, pochopenie, 
úprimnosť a dobrosrdečnosť.

V tento sviatočný čas chceme 
byť navzájom k sebe dobrí, chce-
me každému rozdávať len radosť. 
Vianoce sú obdobím, keď sa každý 
snaží byť s blízkymi, keď si uve-
domujeme silu priateľstva, lásky, 
úcty a obetavosti. Pre každého 
z nás je dôležité, aby sa dni napĺňa-
li spokojnosťou, ľudskou spolupat-
ričnosťou, osobným uplatnením, 
ako i dosahovaním vytúžených 
cieľov. Vianočný čas má svoje ne

opísateľné čaro pre každého, kto 
sa nepozerá iba očami, ale i srd-
com, a je príležitosťou zastaviť sa  
a pozrieť sa do hĺbky svojej duše. 
Tam, kde sú skryté naše najtajnej-
šie túžby a želania.

Vianočné sviatky – čas rados-
ti, vychutnajme si ich so všetkým 
čo k nim patrí. V dušiach nech sa 
nám rozhostí krásny pocit, na sto-
le nech zavonia kapor, či iné dob-
roty a Štedrý večer nech zanechá 
v našich srdciach stopu pohody 
a radosti.

Po dlhšom čase máme pred se-
bou opäť sviatky bez obmedzení 
a opatrení, preto užime si ich pl-
nými dúškami, vážnosťou i vese-
losťou, ale aj opatrnosťou, predsa 
len zdravie je to najcennejšie, čo 
máme. 

Milí spoluobčania.
Dovoľte mi, aby som vám v mene 

svojom, v mene poslancov obec-
ného zastupiteľstva i v mene za-
mestnancov obce Jablonica zaželal 
príjemné vianočné sviatky, plné 
porozumenia, lásky a spokojnosti. 
Prežite ich v zdraví a šťastí všet-
ci spolu. Prajem vám aj úspešný 
vstup do nového roka, nech vás 
počas neho sprevádza zdravie. 
Prajem vám vnútornú silu, stály 
zmysel pre radosť z malých i veľ-
kých vecí života. Veľa ľudskej iskry, 
lásky na rozdávanie i potešenie 
z najbližších a ľudí blízkych vášmu 
srdcu. Prajem vám všetkým Via-
noce v príjemnej atmosfére, pokoj 
v duši, ktorý nech sa v nej udrží 
i po celý budúci rok.

Ing. Silvester Nestarec
starosta obce
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Ustanovujúce zasadnutie Obec-
ného zastupiteľstva v Jablonici sa 
uskutočnilo 28. novembra 2022 v sále 
Domu kultúry od 16:00 hod. Rokovanie 
zvolal a viedol znovuzvolený staros-
ta Ing. Silvester Nestarec. Prítomných 
bolo 8 zvolených poslancov, kontrolór-
ka obce, predsedníčka miestnej voleb-
nej komisie, zapisovateľ, zamestnanci 
Obecného úradu a občania. Program za-
sadnutia sa delil na 2 časti - slávnostnú 
a pracovnú časť.

Slávnostná časť
- Na úvod zaznela hymna Slovenskej 

republiky.
- Starosta obce určil overovateľov zá-

pisnice.
- Predsedníčka miestnej volebnej ko-

misie p. Alena Hazuchová predniesla 
správu o výsledku volieb do orgánov 
samosprávy obce na volebné obdobie 
2022 - 2026.

- Novozvolený starosta obce zložil ve-
rejne zákonom stanovený sľub, ktorý 
potvrdil svojim podpisom. Sľub poslan-
ca obecného zastupiteľstva verejne 
predniesla za novozvolených poslancov 
Mgr. Eva Kosová. Novozvolení poslanci 
obecného zastupiteľstva svojim podpi-
som potvrdili zákonom predpísaný sľub 
poslanca obecného zastupiteľstva. Sta-
rostovi obce a prítomným poslancom bol 
po zložení a podpísaní sľubu odovzdaný 
z rúk predsedníčky MVK dekrét o zvo-
lení.

- Starosta obce Ing. Silvester Nesta-
rec predniesol svoj príhovor.

OZ zobralo na vedomie:
- výsledky voľby starostu a volieb do 

obecného zastupiteľstva,
- vystúpenie novozvoleného starostu.

OZ skonštatovalo, že:
- novozvolený starosta obce Ing.  

Silvester Nestarec zložil zákonom pred-
písaný sľub starostu obce,

- zvolení poslanci obecného zastupi-
teľstva Ing. Libor Dohnálek, Mgr. Lenka 
Fedorová, Mgr. Ľuboš Hazucha, Mgr. Eva 
Kosová, Marek Križan, Zuzana Mikulčí-
ková, Mgr. Marek Škápik, Peter Vrábel, 
zložili zákonom predpísaný sľub poslan-
ca obecného zastupiteľstva.

Pracovná časť
OZ schválilo:
- program ustanovujúceho zasadnutia 

Obecného zastupiteľstva v Jablonici,
- sobášne dni stredu a sobotu a so-

bášnu miestnosť pre matričný úrad – 
obradnú miestnosť v budove Obecného 
úradu Jablonica.

OZ zobralo na vedomie:
- informáciu o poverení výkonom zá-

stupcu starostu obce Mgr. Evu Kosovú.
OZ poverilo:
- poslanca Ing. Libora Dohnálka zvo-

lávaním a vedením zasadnutí obecného 
zastupiteľstva v prípadoch podľa § 12 
ods. 2 prvá veta, ods. 3 tretia veta, ods. 
5 tretia veta a ods. 6 tretia veta zákona 
SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 
v znení neskorších predpisov,

- Mgr. Mareka Škápika vykonávať 
funkciu sobášiaceho.

OZ zriadilo:
1. Komisiu finančnú a správu obecné-

ho majetku – 4 členná
2. Komisiu výstavby, ekológie a život-

ného prostredia – 4 členná
3. Komisiu sociálnu, starostlivosti 

o rodinu a verejný poriadok – 4 členná

Z ROKOVANIA ZASTUPITEĽSTVA
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Vážené dámy, vážení páni,  
milí spoluobčania!

Máme za sebou voľby do orgánov 
samosprávy obcí, máme za sebou 
voľby, ktoré ukázali, že cesta, kto-
rou sa uberá naša Jablonica je ces-
tou správnou, cestou, ktorá vedie 
k prosperite, rozvoju a spokojnosti 
väčšiny občanov. Hovorím to najmä 
preto, lebo ma príjemne prekvapila 
Vaša dôvera vo mňa, čoho dôkazom 
sú práve výsledky volieb. Na druhej 
strane mi to vlialo ďalšie sily a ener-
giu na pokračovanie v začatej práci, 
ale i na jej zlepšovaní a je to pre mňa 
záväzok, aby som Vašu dôveru ne-
sklamal.

V prvom rade mi dovoľte poďa-
kovať sa všetkým občanom, ktorí 
sa zúčastnili volieb, ale aj tým, kto-
rí neprišli voliť z rôznych dôvodov, 
ale so záujmom sledovali situáciu, 
lebo im záleží na živote a smerovaní 
obce a samozrejme veľké poďako-
vanie patrí mojim voličom, ktorí mi 
odovzdali svoj hlas a podporujú ma. 
Chcel by som z tohto miesta sľúbiť 
a uistiť vás, že budem robiť všetko 
pre to, aby som ich, a nielen ich, ne-
sklamal, že budem robiť všetko pre 
úspešný rozvoj a napredovanie našej 
obce,  poctivo a zodpovedne si robiť 
svoju prácu a vykonávať funkciu sta-
rostu k spokojnosti nás všetkých. 

Súčasne by som chcel poďakovať 
všetkým, ktorí zabezpečili bezprob-
lémový priebeh volieb v našej obci, 
teda pracovníkom obecného úra-
du za odvedenú prácu pri príprave 
i samotnom priebehu volieb, takisto 
poďakovanie patrí členom miestnej 
volebnej komisie i okrskových voleb-
ných komisií, ktorí úspešne zvládli 
svoju prácu. 

V neposlednom rade mi dovoľ-
te zablahoželať v mene svojom 
i v mene občanov Jablonice, novoz-
voleným poslancom k ich zvoleniu. 
Takisto chcem poďakovať odchádza-
júcim poslancom za prácu odvedenú 
v minulom volebnom období. 

Myslím si, že sme spoločne vyko-
nali kus poctivej roboty, ktorú oceni-
la väčšina občanov, ale i návštevní-
kov obce, i keď som si vedomý toho, 
že sa nedá vyhovieť všetkým a ná-
zory na niektoré veci sa rôznia. Ale 
verím, že výsledný efekt našej spo-
ločnej štvorročnej práce a úsilia, bol 
v konečnom dôsledku pozitívny. 

Len z tých najväčších aktivít za 
predchádzajúce volebné obdobie 
treba spomenúť zrekonštruovanie 
pavilónu mimoškolskej činnosti, kde 
bola vybudovaná a zariadená nová 

trieda materskej školy pre predško-
lákov, bola zrekonštruovaná hasič-
ská zbrojnica, opravené komunikácie 
na dolnom konci obce, bolo upravené 
priestranstvo a vybudovaný náučný 
chodník pred kostolom svätého Šte-
fana Kráľa, opravené a zrekonštruo-
vané sakrálne pamiatky v obci, bolo 
vybudované ďalšie detské ihrisko 
pri autobusovej stanici. Okrem toho 
bolo zrealizovaných viacero ďalších 
projektov a aktivít s cieľom zlepšenia 
života našich občanov. 

V neposlednom rade treba aj spo-
menúť hospodárenie obce. I napriek 
ťažkému obdobiu, ktoré sprevá-
dzala pandémia, neskôr hospodár-
ska a energetická kríza, naša obec 
hospodárila vždy s prebytkom a re-
zervou, ktorá v jednom momente 
prekročila milión eur. Áno, hospo-
dárske výsledky nás vyniesli tri roky 
po sebe na druhé miesto v rebríčku 
najlepšie hospodáriacich samospráv 
v okrese a to si myslím že je veľký 
úspech pre našu obec. Verím, že 
i napriek očakávanej ťažkej dobe, 
budeme v nasadenom trende pokra-
čovať, i keď musím priznať, že ak sa 
naplnia prognózy odborníkov, bude 
to veľmi, veľmi ťažké. Z toho dôvodu, 
si nemožno do budúcnosti dávať veľ-
ké ciele, treba sa ako sa hovorí, dr-
žať pri zemi a zabezpečiť najmä zák-
ladné potreby obce. Ako všetci viete, 
trápi nás najmä dobudovanie kanali-
zácie na hornom konci obce. Už viac-
krát som to zdôrazňoval, že obec už 
spravila maximum preto, aby kana-
lizácia bola dobudované, má všetko 
pripravené na čerpanie eurofondov, 
musíme len čakať a dúfať, že v čo 
najkratšej dobe vyjde primeraná vý-
zva na jej čerpanie a v nej budeme 
úspešní. 

Z ďalších plánovaných aktivít mož-
no spomenúť dokončenie zateplenia 
a rekonštrukciu hospodárskej časti 
budovy materskej školy, v pláne je 
oprava a rekonštrukcia ďalších chod-
níkov a ciest i riešenie parkovania na 
Sídlisku, budeme hľadať ďalšie mož-
nosti výstavby nájomných bytov, či 
rodinných domov – v súčasnosti už 
pracujeme na zmene územného plá-
nu a v pláne je viacero ďalších aktivít 
a projektov, ktoré ale závisia či už 
od pozemkových úprav, ale najmä od 
finančných možností. 

Ďalej by som chcel ubezpečiť, že 
budeme i naďalej podporovať aktivi-
ty našich organizácií, škôl, mládeže, 
kultúry a športu, propagovať a šíriť 
dobré meno našej obce. 

Vážené dámy, vážení páni.

Je to v nás ľuďoch, že vždy chceme 
niečo viac a niečo lepšie, ako dopo-
siaľ. Týmto snahám chcem pomáhať 
a je mojím cieľom, aby sme obec 
posunuli opäť vpred, urobili ju ešte 
krajšou a lepšou, aby sa ľuďom v nej 
ešte lepšie žilo a bývalo.

Ing. Silvester Nestarec
starosta obce Jablonica

4. Komisiu kultúry, mládeže, športu 
a vzdelávania – 4 členná

5. Komisiu na prešetrenie sťažností 
proti činnosti poslanca obecného za-
stupiteľstva, starostu obce a hlavné-
ho kontrolóra – 3 členná

6. Komisiu na ochranu verejného 
záujmu pri výkone funkcií verejných 
funkcionárov – 3 členná

7. Zbor pre občianske záležitosti –  
4 členný

OZ zvolilo predsedov a členov 
komisií obecného zastupiteľstva:

1. Komisia finančná a správy obec-
ného majetku 

predseda: Mgr. Eva Kosová
členovia: Ing. Libor Dohnálek, Mgr. 
Marek Škápik, Mgr. Ľuboš Hazucha
zapisovateľka: Erika Dvorská

2. Komisia výstavby, ekológie a ži-
votného prostredia 

predseda: Ing. Libor Dohnálek
členovia: Mgr. Ľuboš Hazucha, Mgr. 
Eva Kosová, Igor Horník
zapisovateľka: Mgr. Katarína Závišo-
vá

3. Komisiu sociálnu, starostlivosti 
o rodinu a verejný poriadok 

predseda: Mgr. Eva Kosová
členovia: Mgr. Lenka Fedorová, Zuza-
na Mikulčíková, Mgr. Marek Škápik
zapisovateľka: Zlatica Škápiková

4. Komisiu kultúry, mládeže, športu 
a vzdelávania 

predseda: Mgr. Lenka Fedorová
členovia: Ing. Libor Dohnálek, Peter 
Vrábel, Marek Križan 
zapisovateľka: Erika Dvorská

5. Komisiu na prešetrenie sťaž-
ností proti činnosti poslanca obec-
ného zastupiteľstva, starostu obce 
a hlavného kontrolóra

predseda: Peter Vrábel
členovia: Igor Horník, Zuzana Mikul-
číková
zapisovateľka: Andrea Stančíková

6. Komisiu na ochranu verejného 
záujmu pri výkone funkcií verejných 
funkcionárov 

predseda: Mgr. Marek Škápik
členovia: Marek Križan, Igor Horník

7. Zbor pre občianske záležitosti 
predseda: Anna Dingová
členovia: Alena Gurínová, Anna Hajd-
učková. Mgr. Bohumil Holásek

OZ určilo:
- v súlade s § 3 ods. 1 a § 4 ods. 

1 zákona NR SR č. 253/1994 Z.z. 
o právnom postavení a platových po-
meroch starostov obcí a primátorov 
miest v znení neskorších predpisov, 
mesačný plat starostu Ing. Silvestra 
Nestarca vo výške 2,20-násobku 
priemernej mesačnej mzdy zamest-
nanca v národnom hospodárstve za 
predchádzajúci kalendárny rok, zvý-
šený na základe § 4 ods. 2 uvedeného 
zákona o 40 %.

Úplne znenie zápisnice so všetkými 
uzneseniami a informáciami z usta-
novujúceho zasadnutia Obecného 
zastupiteľstva v Jablonici nájdete na 
internetovej stránke obce - www.jab-
lonica.sk - v záložke „Obecný úrad“ 
v kategórii „Úradné dokumenty“.

Mgr. Martin Štvrtecký

PRÍHOVOR STAROSTU 
NA USTANOVUJÚCOM 
ZASADNUTÍ 2022
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ZMENA PERIODICITY 
NAŠEJ JABLONICE

Vzhľadom na neustále a rapíd-
ne rastúce náklady na zabezpeče-
nie plynulého chodu obce, všetkých 
potrieb občanov, úloh samosprávy 
a ďalšieho stabilného rozvoja obce, 
sme sa rozhodli pre zmenu period-
icity Našej Jablonice z dvojme-
sačníka na trojmesačník. Úspor-
ným opatrením sa ušetria zdroje na 
tlač novín, nakoľko nebude 6 vydaní 
za rok, ale len 4 vydania Našej Jab-
lonice. V prípade stabilizácie rastu 
inflácie a záujmu čitateľov nevylu-
čujeme návrat k formátu dvojme-
sačníka, no nielen našu obec zasiah-
nu v roku 2023 úsporné opatrenia. 
Samozrejme občania budú naďalej 
dobre informovaní o správach, uda-
lostiach, podujatiach v obci a všet-
kom dôležitom prostredníctvom we-
bovej stránky, facebookovej stránky 
a pripravovaného instagramového 
profilu obce. Naším stabilným čita-
teľom i prispievateľom ďakujeme za 
pochopenie, zachovajte nám priazeň 
aj v roku 2023.

VIRTUÁLNY 
CINTORÍN

Mám uhradený nájom za hrobové 
miesto? A ďalšie informácie ohľadom 
hrobových miest nájdete na www.
jablonica.cintoriny.sk

Naša obec má zverejnený cinto-
rín na internete, kde si môžete nájsť 
zomrelých podľa mena a priezviska, 
príp. čísla hrobu, pozrieť si polohu 
hrobov na digitálnej mape cintorína. 
K dispozícií sú údaje o dátumoch na-
rodení, úmrtí a pochovaní zomrelých, 
údaje o ich menách a priezviskách, 
prípadne o platbách a uzavretých 
zmluvách. Všetky tieto informácie 
si môžete nájsť pohodlne a rýchlo aj 
z domu cez internet návštevou vir-
tuálneho cintorína. Virtuálny cintorín 
je umiestnený na portáli www.cin-
toriny.sk na adrese www.jablonica.
cintoriny.sk

Ako návštevníci portálu máte mož-
nosť využiť aj ďalšiu originálnu službu. 
Na virtuálnom cintoríne môžete polo-
žiť na 24 hodín veniec, kyticu a zapá-
liť sviečku alebo kahan s možnosťou 
zanechať pri každom hrobe krátky 
odkaz s menom, textom a dátumom 
návštevy. Aspoň takouto sprostred-
kovanou formou si môžu návštevníci 
na diaľku uctiť svojich blízkych.

Po dlhých týždňoch už cestujúci nemusia využívať náhradnú autobusovú do-
pravu.

Cestovanie do Jablonice a z nej je od rána veselejšie. „Áno, včera nám manažér 
železničnej infraštruktúry Železnice Slovenskej republiky oficiálne oznámil ukon-
čenie výluky Trnava – Smolenice – Jablonica. Od dnes (1. 12.) od rána je tak na 
tejto trati zrušená náhradná autobusová doprava a opäť na nej začali premávať 
vlaky.” Informoval v Trnavskom rádiu Tomáš Kováč, hovorca Železničnej spoloč-
nosti Slovensko.

Na úseku prebiehala komplexná rekonštrukcia infraštruktúry od konca ok-
tóbra. Grafikon sa na danej trati nateraz nemenil. “Vlaky momentálne premá-
vajú v rovnakom režime ako pred výlukou”, dodal Kováč s tým, že k zmenám na 
vlakovej trati smerujúcej na Záhorie príde.

„Od 11. 12. sa však uskutoční pravidelná každoročná najväčšia zmena grafiko-
nu vlakovej dopravy, na základe ktorej dôjde na traťovom úseku Trnava – Smo-
lenice až Kúty ku komplexnej zmene

cestovného poriadku,” dodal Kováč a zmeny zhrnul.
Podľa hovorcu pôjde o:
• Zavedenie linky priamych vlakov Skalica – Senica a skrátenie linky Trnava 

–Kúty na linku Trnava – Senica
• Zvýšenie dopravného výkonu o dva páry vlakov. Počas pracovných dní bude 

plnohodnotne zavedený hodinový takt vlakov s dôrazom na kvalitnú obsluhu po-
čas dopravnej špičky a 2-hodinový takt vlakov mimo dopravnej špičky

• Počas víkendov zavedenie 2-hodinových intervalov pre vlaky v oboch smeroch.
• Zachované prestupové nadväznosti v železničnej stanici Senica s MHD Senica 

a následne v stanici Kúty na vlaky smer Malacky a Bratislava
Navyše, na linke bude zavedený samoobslužný výpravný systém. Čo to zna-

mená? „Cestujúci nastupuje do vlaku s platným cestovným lístkom a v prípade 
papierového cestovného dokladu si ho označí v označovači”, vysvetlil Kováč.

Zdroj: Trnavské rádio

ŽELEZNIČIARI OBNOVILI 
VLAKOVÉ SPOJENIE MEDZI 
JABLONICOU A TRNAVOU

V tomto roku sme pokračovali v preberaní a triedení obnoseného šatstva pre 
charitatívne účely a pomoc slabším. Pre darcov krvi a našich členov sme zakúpili 
vstupenky na Farské posedenie pri cimbale, ktoré sa konalo 12. júna. Dňa 17. 
septembra sa 12 našich členov zúčastnilo v Prahe muzikálu Sestra v akcii.Pre všet-
kých občanov sme zorganizovali 23. novembra Deň zdravia, s možnosťou  merania 
krvného tlaku, cholesterolu, kyslíkovej  saturácie, ukážky samovyšetrovania prs-
níkov, kde si to prítomní vyskúšali na pripravenej makete. Uvedené merania  pre 
nás vykonali pracovníčky SČK Senica. Dňa 30. novembra sme opäť pre darcov krvi 
a členov pripravili zájazd do  čokoládovne v Kitsee, na vianočné trhy v Bratislave 
a večer sme si pozreli krásny muzikál Voda - a krv –  nad vodou. Pre sociálne slab-
ších spoluobčanov máme pripravené balíčky oblečenia. Počas celého roka 2022 sa 
naši občania zúčastňovali darovania krvi, za čo im patrí naše poďakovanie.

 Anna Dingová, SČK 

Z ČINNOSTI MS SČK
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POĎAKOVANIE PÁNOVI  
JÁNOVI JASTRÁBOVI

ZAOSTRENÉ 
NA BOCIANY
V rámci časti jedného z environmen-

tálne zameraných projektov obce, ktorý 
bol realizovaný s finančnou podporou 
Trnavského samosprávneho kraja, bola 
na budovu fary osadená kamera, ktorá 
bude monitorovať dobre známe bocianie 
hniezdo. 

Po prílete bocianov bude spustený ne-
pretržitý online stream, kde bude môcť 
verejnosť pozorovať hniezdenie bocia-
nov, znášku a starostlivosť o mláďatá až 
po ich odlet. Ide o skvelú príležitosť pre 
žiakov a študentov, laickú, ale prípad-
ne aj odbornú verejnosť pozorovať ma-
jestátneho zástupcu vtáčej ríše v jeho 
prostredí. 

O spustení streamu budú občania 
včas informovaní.

Mgr. Martin Štvrtecký

„Na poliach flámskych kvitnú 
maky divé,

rad za radom lemujú biele kríže 
clivé.

Tu ležíme.
Na oblohe škovránky statočne 

svoju pieseň spievajú,
hukotom zbraní pod nimi 

neprestajne rušenú.
My už však nevstaneme a je to 

možno zdanie,
že včera ešte žili sme, milovali 

a boli milovaní.
Teraz len ticho ležíme 

na tejto flámskej pláni.
Náš boj však zasa iní prevezmú.

Do Vašich rúk dáme 
svoju pochodeň

a vy ju neste v diaľ.
Ak by Vám zhasla,

spomeňte si na náš žiaľ,
že sme tu padli zbytočne.

Len divé maky červené ďalej 
rastú na poliach flámskych.“

Veršami známej básne začala spo-
mienková slávnosť v piatok 11.11. 2022 
o 11. hodine a 11. minúte.  Prítomným 
sa prihovoril starosta Ing. Silvester  
Nestarec.

Žiačky 9.A predniesli pásmo príbehov 
z denníkov vojakov, ktorí bojovali na 
frontoch I. svetovej vojny. Clivú atmo-
sféru doladila pieseň  Blíž k Tebe Bože 
môj. Ponorili sme sa do ticha spomienok 
. Starosta položil veniec k pamätníku 
obetí I. svetovej vojny v mene občanov 
Jablonice, deti a občania  postupne pri-
stupovali a  zapaľovali sviečky.

    Na záver zaznela pieseň Sivá holu-
bienka v podaní Ing. Štefana Hamerlí-
ka na heligónke. Spomienkovú slávnosť 
ukončil starosta poďakovaním organi-
zátorom a spoločným prianím zdravia, 
pokoja a mieru všetkým zúčastneným.  
Dôstojne sme si uctili pamiatku a obete 
našich predkov.

Mgr. Anna Hamerlíková

PRÍHOVOR STAROSTU
Milé spoluobčianky, spoluobčania, 
žiaci,

zišiel sa rok s rokom a my opäť stojíme 
na tomto pietnom mieste pripomínajúcom 
obete prvej svetovej vojny.  

11. november bol vybraný symbolicky, 
pretože tento deň roku 1918, vo vlakovom 
vozni v meste Compiègne vo Francúzsku 
bolo podpísané prímerie, ktoré ukončilo 
viac ako štyri roky trvajúcu prvú svetovú 
vojnu.

Hrôzy a straty na  životoch vo voj-
ne tak výrazne poznačili ľudstvo, že 
11. november bol bezprostredne po jej 
skončení vyhlásený za Deň vojnových 
veteránov.

Vojnoví veteráni prvýkrát prijali 
červený mak za symbol vojnovým 
obetiam už v roku 1920. Myšlienka použiť 
kvet maku ako symbol pochádza z básne 

kanadského lekára Johna McCrea „Na 
Flámskych poliach “, ktorý bol vojnovým 
chirurgom. Mimoriadne zle znášal smrť 
a útrapy ranených vojakov na fronte. 
Písanie poézie mu pomáhalo vyrovnať 
sa s ťažbou vojny a ľudským utrpením, 
ktoré vnímal veľmi intenzívne.

Červená farba kvetu symbolizuje krv 
preliatu na bojiskách vojen a často ho 
vídame na spomienkových ceremóniách 
v mnohých demokratických krajinách.

Od roku 1954 sa celosvetovo  
11. november oficiálne pripomína ako 
Deň vojnových veteránov.

V liturgickom kalendári na tento deň 
pripadá spomienka na Sv. Martina, 
biskupa, ktorý bol rímskym vojakom, 
ale namiesto vojenských zásluh ho viac 
poznáme ako svätca, ktorý sa podelil 
polovicou svojho plášťa so žobrákom.

Mohli by sme dlho vymenovávať príčiny 
nepokojov a vojnových konfliktov. Vždy 
sú víťazi a porazení. No nie bez obetí... 

NA FLÁMSKYCH POLIACH... ČERVENÉ MAKY

Obec Jablonica ďakuje pánovi Já-
novi Jastrábovi za fotografie, ktorý-
mi dlhé roky obohacuje fotoarchív 
obce. Jedná sa o množstvo krásnych 
záberov z prírody nášho chotára, 
blízkeho okolia Jablonice, fotografie 
sakrálnych, ale aj svetských objek-
tov, precízne portréty krojovancov, 
spracované historické fotografie, fo-
toreportáže z významných obecných 
podujatí a množstvo ďalších fotiek. 
Mnohé z nich sa objavili na výstavách, 
v obecných kalendároch, webovej 
stránke obce, v Našej Jablonici a pri 
mnohých vďačných príležitostiach. 

Pánovi Jánovi Jastrábovi veľmi pek-
ne ďakujeme a prajeme ešte množ-
stvo krásnych záberov.

Mgr. Martin Štvrtecký



V roku 2012 vznikol nápad založiť 
športový klub. Čo tomu predchádzalo? 
Skupinka amatérskych športovcov, ktorí 
sa venovali florbalu, sa v letnom období 
rozhodla, že začnú behať, aby si urdžali 

kondíciu. Palko Poláček dostal s Tomá-
šom Zavadil nápad, či dobehnú z Dolnej 
Rakovej domov, čo je cca. 8 km. Podari-
lo sa a odvtedy behali. O pár mesiacov 
skúsili prvé bežecké preteky, ktoré boli 

súčasťou Moravsko-slovenského bežec-
kého pohára. V nasledujúcej sezóne sa 
dohodli, že budú zbierať body v tomto 
pohári a Tomášovi sa podarilo umiestniť. 
Ich nadšenie vzrástlo tak, že sa rozhodli 

MÁME 10 ROKOV ATLETIKY V JABLONICI

6

MIKULÁŠKU

Iste viacerí z nás a najmä deti sa modlili modlitbičku, aby 
sa svätý Mikuláš po dvoch „covidových“ zimách mohol smelo 
objaviť aj v širšom kruhu detí na verejnosti a nielen na tele-
víznych obrazovkách, v mobiloch a tabletoch alebo v rozprá-
vaniach otcov, mám a učiteľov. No a skutočne, želanie detí 
bolo splnené, pretože Mikuláš aj so svojimi pomocníkmi čer-
tom a anjelom, navštívili deti aj pred kultúrnym domom, aby 
im spravili radosť. Niektoré aj rozplakali. Ako je už dobrým 
zvykom Mikuláša, obdaroval detičky sladkým prekvapením. 

Deti na oplátku Mikulášovi zarecitovali, zaspievali a mnohí 
sa na pamiatku s Mikulášom, čertom a anjelom aj odfotili.

No nepriamo Mikuláš obdaroval nás všetkých. Lebo vidieť 
radostné očakávanie detí, zvlášť v adventnom období, a zažiť 
to množstvo úsmevov a úprimnej radosti najmenších preko-
ná akýkoľvek dar. Neochvejná viera a nádej detí v dobro a ich 
úprimná radosť z bežných maličkostí nech sú inšpiráciou pre  
nás všetkých pred prichádzajúcimi vianočnými sviatkami 
a novým rokom.

Mgr. Martin Štvrtecký

DOBRÝ STRÝČKU...
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pod záštitou našej obce usporiadať prvý 
ročník bežeckých pretekov pod názvom 
Jablonická desiatka – Memoriál Felixa 
Rímeša na jar v roku 2012. V tej dobe už 
behali aj Michala Martišová, Karol Klá-
sek, Dušan Tomek, Marcela Kocúriková 
a ďalší.  

Súčasťou MSBP boli aj preteky det-
ských a mládežníckych kategórií a Pal-
ko mal nápad „poďme trénovať deti“. Na 
základe tohto bol 23. 11. 2012 založený 
klub pod názvom Športový klub Jabloni-
ca. Začalo sa trénovať jedenkrát do týž-
dňa s minimálnymi skúsenosťami z atle-
tiky. Začali sme trénovať traja – Poláček, 
Zavadil, Martišová. Postupom času sa 
tréneri začali vzdelávať, pridávali sa 
ďalší tréneri – Klásek, Kubica. Vznikla 
spolupráca so skúseným klubom AŠK 
Skalica, pod ktorým naši atléti preteka-
li na pretekoch Slovenského atletického 
zväzu, čím sa rozbehla celková atletika, 
nie iba beh.

 Členská základňa sa rýchlo rozrasta-
la až dospela k osamostatneniu nášho  
klubu od roku 2019 v rámci SAZ. Po-
sledný rok pribudli noví tréneri – Pola-
kovičovci a  Zíšek. V súčasnosti sú tré-
ningy mladších skupín trikrát do týždňa 
a starších kategórií každý deň, niekedy 
aj dvojfázovo. 

Atléti nám postupne dospievajú do 
vyšších vekových kategórií, čím sa zvy-
šujú potreby klubu. Spolupracujeme 
s profesionálnymi klubmi, SAZom, fy-
zioterapeutmi, lekármi, Národným špor-
tovým centrom, zvýšila sa podpora zo 
strany základnej školy a obce.  

V spolupráci so všetkými, ktorí nás 
podporujú, zveľaďujeme športovisko. 
Postavila sa tartanová dráha s dosko-
čiskom, podarilo sa prestrešenie troj-
dráhovej rovinky, zhotovil sa sektor na 
hod diskom, upravila sa telocvičňa na 
trénovanie vrhačských, odhodových 
a skokanských disciplín počas zimnej 
prípravy. Takto si náš klub vypracoval 
miesto medzi najlepšími na Slovensku.

Počas posledných rokov sme rozšírili 
odvetvie klubu o cyklistiku, ktorú vedie 
Andrej Hološka. 

V súčasnosti má klub 8 trénerov, pri-
bližne 60 členov detí a mládeže a 10 do-
spelých, predseda klubu je Božena Za-
vadilová. 

Tréningové skupiny:

- Najmenšie deti 
tréneri: Marcela Polakovičová, Karol Klá-
sek, Marek Polakovič

- Najmladší žiaci
tréneri: Michala Martišová, Pavol Poláček

- Mladší žiaci 
tréneri: Rastislav Zíšek, Tomáš Zavadil

- Starší žiaci a technické disciplíny 
tréner: Adrián Kubica

- Bežci
tréner: Tomáš Zavadil

V roku 2022 sa podarilo v súťažiach 
SAZ bodovať vo všetkých kategóriách na 
popredných miestach. Niektorí naši atléti 
patria medzi najlepších s účasťou aj v re-
prezentácii SR.

Natália Králiková – hlavná disciplína 
hod diskom – reprezentácia SR na EYOF 
= Európsky olympijský festival mládeže 
2022, M ČR družstiev – hosťovanie Hole-
šov, medailistka M SR

Tamara Svatíková – viacboj – me-
dailistka M SR, reprezentácia SR - me-
dzištátne stretnutie Znojmo (CZ)

Alex Hulka – beh – Majster SR 2000m 
prekážky, medailista M SR, reprezentácia 
SR na EYOF 2022, medzištátne stretnutie  
Székesfehérvár (HU)

Adela Gbelcová – hod oštepom – me-
dailistka M SR

Lucia Režnáková – beh – medailistka  
M SR, reprezentácia medzištátne stretnu-
tie Maribor (SI)

Adriana Vašková – beh – medailistka 
M SR

Simona Hrajnohová – beh – medai-
listka M SR, reprezentácia medzištátne 
stretnutie cestného behu 5km Oderzo 
(ITA)

 Plány do budúcna:

- Rekonštrukcia športoviska
- Zvyšovanie profesionality klubu
- Reprezentácia našich atlétov na 

najvyššej úrovni
Naše poďakovanie patrí Obci Jablonica, 

Základnej škole Jablonica, SAZ, TTSK, 
sponzorom, atlétom, rodičom a všetkým, 
ktorí nás behom 10 rokov podporovali.

      
Tím ŠK Jablonica

kolektív ZŠ Jablonica

SPOLOČNÝ VÝLET ÚNIE ŽIEN A JEDNOTY DÔCHODCOV       

Spoločný výlet do Bratislavy  zorga-
nizovali Únia žien a Jednota dôchodcov, 
v utorok 22.11.2022. Prešli sme nádvorie 
Bratislavského hradu, výhľad bol trochu 
v opare, ale  Dunaj a Most SNP sme mali 
ako na dlani. Pekný zážitok všetkých 30 
účastníkov má z prehliadky Slovenského 
národného múzea, kde sme prešli výstavu 
zo života Márie Terézie, rodu Pálffyovcov 
z Červeného kameňa a Prírodovedecké 
múzeum. Boli sme príjemne prekvapení 
perfektnou nainštaláciou. Vianočné trhy 
ešte nezačali, ale zažili sme vianočnú at-
mosféru v obchodnom komplexe BORY 
MALL, kde sme sa schuti najedli, posedeli 
pri kávičke, niečo nakúpili a poobdivovali 
nádhernú výzdobu. V autobuse sme si aj 
zaspievali a v dobrej nálade, bez nehody, 
sme prišli do rodnej Jablonice.

Tešíme sa na nové výlety v roku 2023.
Anna Nemečkayová

ÚNIA ŽIEN
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Dňa 6. decembra sme pre našich členov uskutočnili  pose-
denie pri vianočnej kapustnici, spojené s prijatím 16 jubilan-
tov, ktorí v tomto roku oslávili krásne životné jubileá. Keďže 
stretnutie sa konalo na Mikuláša, boli sme milo prekvapení, 
keď Mikuláš, anjelik a čert prišiel skontrolovať, či dobre varíme 
kapustnicu. Posedenie otvorili pekným programom deti z MŠ, 
nechýbal ani príhovor k jubilantom, či odovzdanie kvetu a malý 
darček. Kapustnica, ktorú navarili naše ženy všetkým chutila, 
nechýbalo ani bohaté občerstvenie. O chutné zákusky sa po-
starali naši jubilanti. K predvianočnej pohode patrila chvíľka 
pohody,  oddychu a spomienok. Touto cestou ďakujeme všet-
kým našim sponzorom a prispievateľom za ich pomoc a dary.

Všetkým občanom Jablonice želáme krásne Vianoce a šťast-
né vykročenie do roku 2023.

     Anna Dingová, JD

VIANOČNÁ KAPUSTNICA       

Vo sviatočný štvrtok, 17. novem-
bra 2022, zorganizovalo Rodičovské  
združenie pri Základnej škole v Jab-
lonici premiéru podujatia „Jablonický 
oškvarek“. 

Do súťaže o najlepší oškvarok sa za-
pojilo 6 družstiev. Nálada v súťažných 
tímoch panovala výborná. A také boli 
aj ich oškvarky. Bodové rozdiely me-
dzi jednotlivými tímami boli minimálne 
a 5-členná porota mala ťažké rozhodo-
vanie. Rozhodovala chuť, konzistencia 
a vzhľad. 

Najlepší vytopený oškvarok mal pod-
ľa poroty Milan Egl s Mirom Brunclí-
kom, 2. miesto patrilo Ľubkovi Malíkovi 
a jeho tímu a 3. miesto obsadil Pavol 
Piskla s vnučkou Natálkou. 

Okrem oškvarkov sme si mohli okú-
siť aj atmosféru zabíjačky. Návštevníci 
vytvorili naozaj družné stretnutie, ako 
pri domácej zabíjačke a spoločne sme 
si pochutili na bravčových špecialitách. 
Mohli sme vidieť aj ukážku mäsiarske-
ho umenia. 

Veľké poďakovanie patrí zamestnan-
kyniam a ich pomocníkom v školskej 
jedálni, ktorí nám jaterničky, krvavnič-
ky, klobásy a rebierka upiekli. 

Myslíme, že sme sa všetci spoločne 
dobre zabavili a o rok si podujatie zo-
pakujeme.

kolektív Rodičovského združenia

NEOBYČAJNÝ 
ŠTVRTOK
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Žiaci 1. stupňa našej školy sa zapojili do detskej tvorivej 
súťaže, ktorú organizuje Záhorské osvetové stredisko v Se-
nici, s názvom ,,Odpadáčik alebo fantázia z odpadu.“ Súťaž 
podnietila tvorivé myslenie detí a priviedla k zamysleniu sa, 
koľko predmetov, ktoré vyhadzujeme do koša, sa dá ešte po-
užiť. Do školského kola sa zapojilo 38 žiakov. Deti priniesli 
krásne diela: zvieratká, dopravné prostriedky, rozprávkové 
bytosti, veci dennej potreby. Vyhodnotenie Odpadáčika pre-
behlo 24.10.2022 v pondelok. Všetky deti  dostali Pochvalný 
list a sladkú odmenu, ktorú poskytlo RZZŠ pri ZŠ Jablonica. 
Do obvodného kola postúpilo 14 prác. 

Teší nás, že si rodičia našli čas pre svoje deti a pomohli im 
vytvoriť z odpadu zaujímavé diela. Z priestorových obmedze-
ní nemohli postúpiť všetky diela. Veľká vďaka patrí všetkým, 
ktorí sa zapojili.

Odborná porota CVČ Senica ocenila spomedzi našich žia-
kov práce Sebastiána Matejova (Vláčik), Emmy Blažko-
vej (Kovopes) a Markusa Mihála (Titanic). GRATULUJEME 
a ďakujeme za peknú reprezentáciu školy.  

  
Mgr. Viera  Žáková 

24. 10. 2022 „ODPADÁČIK 
ALEBO FANTÁZIA Z ODPADU.“

V mesiaci októbri prebiehal v našej škole zber papiera. V pia-
tok, 11. 11. 2022, sa odmeňovali tí, ktorí boli v zbere najaktív-
nejšíí. Každý žiak, ktorý priniesol papier do zberu, dostal slad-
kú odmenu a ešte niečo naviac. Víťazi - žiaci IV.A - dostali za 1. 
miesto vynikajúcu tortu. Ďakujeme za ňu pani Aničke Králiko-
vej. Za odmeny pre žiakov ďakujeme Rodičovskému združeniu 
pri Základnej škole Jablonica. A na jar pokračujeme...

Mgr. Jaroslava Koňuchová 
a Žiacka školská rada

SLADKÁ ODMENA ZA PRÁCU

24.11.2022 reprezentovali našu základnú školu 3 úspešní 
riešitelia školského kola v okresnom kole Technickej olympi-
ády. Súťaž prebiehala v priestoroch Spojenej školy v Holíči. 
Skladala sa z teoretickej a praktickej časti.
V kategórii B súťažil Karol Klásek zo 6.A. Mal vypraco-

vať vedomostný test v limite 30 minút. V praktickej časti, 
na základe technickej dokumentácie, s využitím polotovarov, 
nástrojov a náradia, vyrobil stojan na mobil. Časový limit na 
prácu bol 90 minút. V konkurencii zúčastnených škôl Senic-
kého okresu obsadil veľmi pekné 3. miesto.
Deviatačky, Alexandra Blažková a Alexandra Fedorová, 

súťažili v kategórii A (dvojice). Mali tiež vypracovať vedomost-
ný test v limite 30 minút. V praktickej časťi pracovali vo dvoji-
ci. Podľa technického výkresu s použitím pripraveného mate-
riálu a nástrojov zhotovili hru – Háčikový súboj. Časový limit 
bol 60 minút. Dievčatá mali šťastný a úspešný deň. Obsadili  
1. miesto. Blahoželáme!!! Čaká nás krajské kolo. Je to veľ-
ká výzva. Okresné kolo bolo veĺmi dobre pripravené, vyho-
vujúce priestory, dodržanie časového harmonogramu, chutné 
občerstvenie. Moje veľké poďakovanie patrí Mgr. Fedorovej, 
ktorá zabezpečila  komfortný odvoz na miesto konania súťaže.  

Mgr. Anna Hamerlíková

13. ROČNÍK TECHNICKEJ 
OLYMPIÁDY - OKRESNÉ KOLO

V mesiaci októbri prebiehal v našej škole zber papiera. 
V piatok, 11. novembra 2022, sa odmeňovali tí, ktorí boli 

v zbere najaktívnejšíí. Každý žiak, ktorý priniesol papier do 
zberu, dostal sladkú odmenu a ešte niečo naviac. Víťazi - žiaci 
IV.A - dostali za 1. miesto vynikajúcu tortu. Ďakujeme za ňu 
pani Aničke Králikovej. Za odmeny pre žiakov ďakujeme Rodi-
čovskému združeniu pri Základnej škole Jablonica.

A na jar pokračujeme...
Mgr. Jaroslava Koňuchová 

a Žiacka školská rada

OKRESNÉ KOLO OLYMPIÁDY 
ZO SLOVENSKÉHO JAZYKA A LITERATÚRY

Blížia sa tie krásne chvíle vianočné, 

v láske, šťastí, harmónii 

prežite ich spoločne. 

Nie sú dôležité dary, 

ale v novom roku nech sa Vám darí, 

zdravie nech slúži k spokojnosti 

a dom, aby ste mali plný hostí. 

To Vám zo srdca prajú starosta obce, 

poslanci OZ 

a kolektív pracovníkov Obecného úradu
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HOVORME O JEDLE
Prežívame veľmi úspešné obdobie. K mnohým úspechom, 

ktoré sa nám podarilo dosiahnuť spoločným úsilím učiteľov 
a žiakov pribudol v týchto dňoch ešte jeden.

V týždni od 10. októbra do 14. októbra 2022 sa konal už 
X. ročník súťaže s názvom „Hovorme o jedle“. Cieľom súťa-
že bolo vyvolávať a podporovať spoluprácu a aktívnu účasť 
školy pri vzdelávaní detí a mládeže o potravinách a dobrých 
stravovacích návykoch ako súčasti zdravého životného štý-
lu, o úlohe potravín pri ochrane zdravia a ich význame pre 
tvorbu a ochranu životného prostredia, regionálny rozvoj 
a zamestnanosť. Organizátori súťaže, Slovenská poľnohos-
podárska a potravinárska komora a Centrum rozvoja znalostí 
o potravinách Bratislava,  pripravili 4 rôzne aktivity a vyhlá-
sili na každý deň zaujímavé  témy. V týchto dňoch sme do-
stali vyhodnotenie.

Odborná porota  ocenila naše snaženie a nápaditosť, po-
četnú zapojenosť žiakov a prepojenie na širokú verejnosť 
v aktivite na Technike v 6. - 8. ročníku - Jablko nám dáva 
zdravie i radosť zaradením do strieborného pásma.     

Mgr. Hamerlíková

KONEČNE NAOZAJSTNÍ PRVÁCI!

2. 12. 2022  žiaci 1. A. v našej škole ukázali, ako sa im do-
teraz darí. Museli splniť náročné disciplíny, ktoré si pre nich 
pripravila Žiacka školská rada. Paulínka Masárová ako pred-
seda bola veľmi prísna. Prváčikovia to však zvládli spolu so 
svojou pani učiteľkou Zuzankou výborne. Ešte sa pochválil 
jedničkami v žiackej knižke a mohli byť pasovaní za riadnych 
žiakov našej školy. Sladkú odmenu dostali od RR. Veríme, že 
sľub, ktorý dali, dodržia až do deviateho ročníka.

Žiacka školská rada

NÁŠ MIKULÁŠ

Opäť ako vlani prišiel do našej školy Mikuláš. Bol to náš, 
pretože už tradične rozdávali úsmev a dobrú náladu devia-
taci. Tento rok sa Mikuláš s čertom, anjelom a vianočnými 
škriatkami pozrel aj na predškolákov, či sú odvážni. Boli 
a pekne zaspievali a zarecitovali.

Ďakujeme za spoluprácu Rodičovskému združeniu 
a pravdaže našim deviatakom.

A naozajstného Mikuláša dostali všetci žiaci školy. 6.12. sa 
neučili, ale mali výlet do Bratislavy.

Kolektív ZŠ Jablonica

NOVEMBER V ŠKD
V našej dedinke sa dobre býva,
pekné domy, je na čo sa dívať.

Moja dedinka je pre mňa najkrajšia,
útulná a najlepšia.

Tú našu chyžôčku máme radi,
ani žiaden zámok nám ju nenahradí.

Pred ňou malá záhradka, v nej samý kvet,
nedala by som ju ani za celý svet.

V mesiaci novembri sme sa v školskom klube vydali za 
objavovaním nášho rodiska. Cieľom bolo nenásilne, hravo, 
prostredníctvom zaujímavých aktivít spoznávať krásy našej 
obce.  Deti z prvého oddelenia si z obrázkov a zo zozbiera-
ných informácií vytvorili o Jablonici menší projekt. Z krepo-
vého papiera sme si spoločne zhotovili mozaiku erbu, ktorá  
zdobí chodbu našej školy. V druhom oddelení si každý urobil 
svoj rodostrom a erb na symbolickom jabĺčku. Obohatením 
bola vychádzka do dediny a následne kvíz o našej obci. 

vychovávateľky ŠKD
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SPOLOČENSKÁ 
KRONIKA 

V mesiacoch 
november - december  

hsa dožívajú:g
70 rokov:

Alena Hazuchová
Mária Beňová

Jozef Beňa
Anna Húlková
Aladár Vrábel

Miroslav Hološka
Miroslav Drinka
Jarmila Krajčová

Agneša Kocúriková

75 rokov:
Irena Oslejová
Jozef Peterka

Želmíra Jurková
Rozália Krutá

80 rokov:
Milan Buraj

85 rokov:
Helena Dubničková

hnarodili sa:g
Damián Blažek
Dominik Žák

Nicol Poláková

Zosnulí:
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Anna Ligásová 
vo veku 85 rokov
Ľuboš Kozaitek 
vo veku 51 rokov
Ján Hlásniček 

vo veku 48 rokov
Benedikt Baňárek 
vo veku 79 rokov

Janette Lasicová 
vo veku 52 rokov

NESTRÁCAJME HUMOR S VLADIMÍROM JÁNOŠÍKOM 


